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ZAPISNIK - 19. SJEDNICA UO BS PGŽ 

 

Rijeka, 02.09.2024. 

 

Članovi UO sudionici sjednice: 

1. Miljenko Butković – predsjednik  

2. Ivan Sušanj – dopredsjednik 

3. Renata Ševerdija – član 

4. Nikol Belasić – član 

5. Dean Klarić – član 

6. Gordana Fumić – član 

7. Sandro Gulja – član 

Odsutni: 

1. Vjekoslav Matetić – član 

2. Davor Ćuška – član 

3. Franko Karlović – član 

4. Aleksandar Korić – član 

 

Ostali prisutni: 

1. Slobodan Marelja-Bošnjak – predsjednik ZS BS PGŽ 

 

 

D N E V N I    R E D 

 

Dnevni red nadopunjen je točkama: 

5.4 EU projekt  

7.8. Hrvatski olimpijski dan  

7.9. PH juniorke   

I kao takav jednoglasno prihvaćen. 

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 18. Sjednice UO BS PGŽ ( N.Jelovica) 

1.1. Zapisnik sa 18. Sjednice UO BS PGŽ 

2. Odluke UO BS PGŽ 

2.1. Odluka o Propozicijama županijskih liga  

2.2. Odluka Povjerenicima  županijskih liga  

2.3. Preporuka o pregledima boćališta u 1. ŽBL   

2.4. Odluka o ždrijebu za 2.ŽBL-Istok 

2.5. Odluka o dodjeli kompleta boća po zahtjevu  

3. Nabavka sportske opreme 

3.1. Javne potrebe u sportu ZS PGŽ 2024.  

3.1.1. Majice za Bk Čavle ŠB i Sv.Jakov 

3.1.2. Kompleti boća, rekviziti, ostalo 

3.2. Iskaz potrebe za opremom-natječaj MINTS /ZS PGŽ  

3.2.1. Iskaz potreba klubova 
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3.2.2. Iskaz potreba BS PGŽ 

4. Skupština HBS-a (13.srpnja 2024.) 

4.1. Osvrt predstavnika BS PGŽ 

4.2. Nastavak Skupštine od 13.srpnja 2024. / prijedlog 

4.3. Ostavka na članstvo u IO HBS-a  

5. Programi u planu ( N.Jelovica) 

5.1. HBS 

5.1.1. Mići boćari i boćarice ( Škrljevo, Kastav) 

5.1.2. Prezentacija boćanja u školama i vrtićima PGŽ 

5.1.3. Određivanje funkcionalne sposobnosti boćarica u brzinskim disciplinama 

5.1.4. Prezentacija boćanja u Gorskom kotaru 

5.2. Božićni turnir 2024. 

5.3. Natječaj županije/sufinanciranje županijske selekcije za Božić 2024. 

6. Početak nove natjecateljske sezone 2024./2025. ( N.Jelovica, I.Sušanj) 

6.1. Sastav ŽBL 

6.2. Registracija klubova i igrača 

6.3. Prijelazni rok 

6.4. Poziv za dostavu prijedloga kandidata za Disciplinsku komisiju HBS-a 

7. Aktualnosti - događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 

7.1. Dopis suca D.Pernića 

7.2. Mići boćari i boćarice u akciji-Klana  

7.3. Obljetnica 50 godina BK Sv.Rok/Klana  

7.4. PH za kadete i kadetkinje-Lovran  

7.5. Izborna Skupština Zajednice sportova PGŽ  

7.6. Boćarski kamp na Platku 2024.  

7.7. Godišnja Skupština Zbora sudaca BS PGŽ  

Sjednicu UO otvorio je predsjednik Saveza pozdravljajući prisutne. 

 

Ad.1.) Usvajanje Zapisnika sa 18. Sjednice UO BS PGŽ 

 

Zapisnik sa 18. sjednice jednoglasno je usvojen. 

Vezano za galeriju zaslužnih predsjednik izvješćuje da je stupio u kontakt s familijom Miloša Šepića i Marija Ružića, s 

Dinkom Beakovićem. Jedino nije kontaktirana familija od Slavka Stanića.  

Zamolba koja je upućena od strane našeg Saveza prema Rijeka sport doo za korištenje prostora sale za sastanke BC 

Podvežica te za uređenje susjedne prostorije koja se nalazi uz kancelariju Saveza do dana današnjeg nije riješena 

odnosno nije zaprimljen nikakav odgovor od nadležnih iz Rijeka sporta doo.  

 

Ad.2.) Odluke UO BS PGŽ 

 

2.1. Odluka o Propozicijama županijskih liga  

 

Sušanj je izvijestio članove Upravnog odbora o prijedlozima Sportske komisije BS PGŽ (SK BS PGŽ) vezano uz manje 

izmjene Propozicija za županijske lige, uzimajući u obzir odustajanje pojedinih klubova od natjecanja unutar 

Hrvatskih boćarskih liga u sezoni 2024./2025., što je posljedično utjecalo na promjene u sastavu županijskih liga. 

 

Prijedlog SK BS PGŽ je da se promjeni dio unutar Propozicija gdje stoji da iz lige MORA ispasti posljednje plasirana 

ekipa već da o konačnom sastavu liga na prijedlog SK BS PGŽ odlučuje Upravni odbor BS PGŽ.  

Nakon kraće rasprave Upravni odbor je jednoglasno prihvatio izmjene dijela članka 35. Propozicija županijskih liga. 

 

Drugi prijedlog SK BS PGŽ je da 3. županijska liga ne mora nužno imati elektronski (digitalni) sat sa zvučnim 

signalom za brzinska izbijanja i klasične discipline, kao što to trebaju imati 1. i 2. ŽL već da je dovoljan sat.  

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen od strane Upravnog odbora. 

 

Treći prijedlog SK BS PGŽ je da se, u slučaju kada klub mijenja teren za igranje u nadolazećoj natjecateljskoj sezoni, 

rok za prijavu novog terena skrati s 60 dana na 10 dana.  



 

Prijedlog o skraćivanju roka za dostavu promjene je jednoglasno prihvaćen od strane Upravnog odbora. 

 

Četvrti prijedlog SK BS PGŽ je da pehari za pobjednike županijskih liga budu nešto veći. Upravni odbor donio je 

Odluku da se za nabavu pehara i medalja prvacima županijskih liga pod ingerencijom BS PGŽ povećaju sredstva 

do iznosa od 600 eura. 

 

 

2.2. Odluka Povjerenicima  županijskih liga  

 

Prijedlog SK BS je da se za povjerenika 2. županijske lige - istok, umjesto dugogodišnjeg povjerenika S.M. Bošnjaka, 

imenuje Alen Šestan, koji je ujedno i novi član Sportske komisije umjesto V. Matetića. 

Tako prijedlog povjerenika liga BS PGŽ za sezonu 2024/2025 glasi: 

 

 1. županijska liga  - Davor Jelovica 

 2. županijska liga zapad - Alen Šestan 

 2. županijska liga istok - Nenad Juričić 

 3. županijska liga zapad - Sandro Abram 

 3. županijska liga istok - Dario Đeneš 

 Ženska županijska liga - Ivan Sušanj 

 Međuopćinska liga - Nives Jelovica 

 

Dani prijedlog jednoglasno je prihvaćen. 

 

2.3. Preporuka o pregledima boćališta u 1. ŽBL   

 

Prijedlog SK BS PGŽ za kontrolu boćališta koja su sagrađena prije i poslije 2018. godine, a koje će se provoditi kroz 

nekoliko godina, s naglaskom na ulogu suca i način izvršenja pregleda. 

 

Postojeća boćališta: 

• Boćališta sagrađena prije 2018. neće biti podložna naknadama za pregled. 

• Sudac susreta će biti odgovoran za kontrolu tih boćališta. 

Vremenski okvir kontrole: 

• Rujan 2024: Pregled boćališta za ekipe 1. županijske lige. 

• Rujan 2025: Pregled boćališta za ekipe 2. županijske lige. 

• Rujan 2026: Pregled boćališta za ekipe 3. županijskih liga i ženske županijske lige, ukoliko na istim terenima ne 

igra muška ekipa. 

Postupak kontrole: 

• Sudačka komisija delegira suce za provođenje pregleda. 

• Suci će koristiti obrazac/upitnik za pregled boćališta. 

• Nakon pregleda, suci su obavezni dostaviti izvještaj i fotografije ako uoče nedostatke. 

 

Pregled novosagrađenog boćališta (nakon 2018.g.) i visina naknade za pregled boćališta: 

• Klub koji se prijavljuje za pregled novog boćališta dužan je platiti taksu od 50 eura plus troškove prijevoza za jedan 

automobil. 

 

N. Belsić izražava nezadovoljstvo predloženom taksom za pregled novosagrađenog boćališta, ističući da je BK Poljane 

već platio 86,00 eura za pregled svog novosagrađenog boćališta. Ističe dalje da bi prema novom prijedlogu BK 

Veprinac, koji je izgradio svoje boćalište nekoliko dana prije nego BK Poljane, platio manje od BK Poljane. S time želi 

ukazati na to da se predložena taksa čini nepravednom s obzirom na troškove koje su već snosili klubovi Poljane i 

Draga.   

 



 

Gulja ističe da je nabava sprave za mjerenje nasutosti terena postala problem jer dosadašnji distributer više ne pruža 

tu uslugu, te ga zanima od koga će klubovi ubuduće nabavljati tu opremu. 

Tajnica se zadužuje da kontaktira tajnika Istarskog boćarskog saveza i provjeri na koji način oni nabavljaju spravu za 

mjerenje nasutosti terena. Također, treba anketirati klubove Boćarskog saveza Primorsko-goranske županije kako bi 

se utvrdilo koliko je sprava potrebno te poduzele daljnje akcije. 

 

Predsjednik daje na glasanje o prijedlozima u svezi načina pregledavanja boćališta i visine naknade za pregled 

novosagrađenih boćališta koji je jednoglasno podržan od strane prisutnih članova Upravnog odbora. 

 

2.4. Odluka o ždrijebu za 1. županijske lige i 2.županijska liga -Istok 

 

Zbog odustajanja pojedinih klubova od natjecanja u Hrvatskim boćarskim ligama za sezonu 2024./2025., došlo je do 

promjena u sastavu županijskih liga.  

Stoga je Sportska komisija BS PGŽ predložila je Upravnom odboru da se popuna 1. Županijske lige (1. ŽL) izvrši putem 

ždrijeba. Upravni odbor podržao je prijedlog, te je putem elektronskog glasanja održanog 10. srpnja 2024. godine 

osam (8) članova glasalo ZA, jedan (1) je bio PROTIV, dok dva (2) člana nisu glasala. 

Ždrijeb za popunu 1. Županijske lige održan je u Boćarskom centru Podvežica 13. srpnja 2024. godine. Regularnost 

ždrijeba nadzirala je komisija Boćarskog saveza PGŽ u sastavu: Nikol Belasić, Sandro Gulja i Ivan Sušanj. 

 

Unatoč održanom ždrijebu, ponovno su nastupile promjene unutar 1. županijske lige, budući da se Boćarski klub 

Brajda, koji je bio član te lige, nije registrirao za sezonu 2024./2025. Zbog toga je liga ostala s 9 klubova, a kako bi se 

zadržao predviđeni broj od 10 klubova, odlučeno je da se u ligu uključi klub koji je prethodno "izgubio" na ždrijebu 

za popunu 1. Županijske lige. 

Zbog kratkog vremena ista Odluka u svezi načina popunjavanja primijenila se i na 2. županijsku ligu-istok (2.ŽL-

istok) gdje se dogodila ista situacija oko moguće „krnje“ lige.  

 

2.5. Odluka o dodjeli kompleta boća po zahtjevu  

  

Zaprimljeni su zahtjevi za dodjelom kompleta boća od strane BK Sv.Rok-Klana, BK Poljane i BK Drenova-Rijeka. 

Zahtjevi su razmotreni te je odlučeno da se BK Poljane dodijele 3 kompleta boća dok BK Sv.Rok-Klana i BK Drenova-

Rijeka dodijeli po jedan komplet boća kako bi se pružila podrška razvoju boćanja među početnicima unutar klubova. 

Daljnje akcije Saveza oko dodjele kompleta boća, po eventualnim novim zahtjevima klubova, poduzeti će se  

sukladno raspoloživim resursima Saveza. 

 

Ad.3) Nabavka sportske opreme 

3.1. Javne potrebe u sportu ZS PGŽ 2024. 

 

3.1.1. Majice za Bk Čavle ŠB i Sv.Jakov 

 

Na 18.sjednici UO donesena je Odluka da se prvakinjama Hrvatske ženske boćarske lige BK Čavle ŠB i prvacima 

Hrvatske juniorske lige i Hrvatske kadetske lige BK Sv.Jakov, dodijele prigodne majice za osvajanje prvenstva u znak 

priznanja i podrške za postignute uspjehe u sezoni 2023./2024. Zaduženje za izradu majica bio je preuzeo Dean Klarić  

te je izvijestio prisutne da će majice za oba kluba biti ubrzo izrađene i distribuirane prema klubovima. 

3.1.2. Kompleti boća, rekviziti, ostalo 

 

Dopisom prema Savezu komplete boća za mlađe dobne kategorije zatražili BK Sv.Rok-Klana i BK Poljane te BK 

Drenova-Rijeka. Kako Savez raspolaže sa 9 kompleta boća Upravni odbor donio je Odluku da se BK Poljane ustupe 3 

kompleta boća dok BK Sv.Rok-Klana i BK Drenova-Rijeka ustupe po 1 komplet uz pripadajuće torbe.U Savez su s 

danom 02.09.2024. ostala su 4 kompleta boća: 90/920 rig.28, 92/960 rig.17, 90/920 rig.41 i  92/960 rig.16, a 

prethodno do 30.08.2024. ustupljeni su dodatni kompleti boća za BK: Ledenice, ŽBK Marinići, Marčelji, Kastav (2 

kompleta), Frankopan i Lovran. 



 

3.2. Iskaz potrebe za opremom-natječaj MINTS /ZS PGŽ  

3.2.1. Iskaz potreba klubova 

3.2.2. Iskaz potreba BS PGŽ 

 

Predsjednik Saveza izvještava ukratko kako je Ministarstvo turizma i sporta raspisalo natječaj za sufinanciranje 

Nabave sportske opreme za 2025. godinu na koji se imaju pravo javiti Županijske sportske zajednice koje na taj način 

osiguravaju sredstva krajnjim korisnicima.  

Prema pravilima natječaja Ministarstvo turizma i sporta će putem Zajednice sportova PGŽ osigurati 85% sredstava, 

a preostalih 15% snosi savez/klub. Sportska oprema mora biti isključivo za mlađe dobne uzraste.   

Odluka Upravnog odbora je da se Savez prijavi na natječaj te se zadužuje tajnica da u suradnji sa Sandrom Guljom 

pribavi potrebnu dokumentaciju. 

Rok za dostavu natječaja je 09.09.2024. 

 

Ad.4) Skupština HBS-a (13.srpnja 2024.) 

4.1. Osvrt predstavnika BS PGŽ 

4.2. Nastavak Skupštine od 13.srpnja 2024. / prijedlog 

4.3. Ostavka na članstvo u IO HBS-a  

 

Osvrt na održanu sjednicu Skupštine HBS-a koja se održala 13. srpnja 2024. u hotelu Jadran u Rijeci iznijeli su 

predstavnici BS PGŽ u Skupštini HBS-a Sušanj, Belasić i Gulja.  

Kako na Skupštini nisu odrađene sve točke koje su predviđene dnevnim redom prijedlog je da se nastavak sjednice 

Skupštine započne s točkom: Rad IO HBS-a i povjerenje prema IO HBS-a.  

Stav UO BS PGŽ je da nastavak Skupštine mora održati uživo i na dogovoreni datum 14. rujna 2024. 

 

Predsjednik Saveza ukratko je iznio osvrt na svoju ostavku iz članstva Izvršnog odbora HBS-a (dopis o ostavci sastavni 

je dio ovog zapisnika). Ostavka je, kako je naveo, kulminirala promjenom koje su uvrštene unutar Propozicija 

Hrvatske ženske boćarske lige (HŽBL) pod čl. 6. st.3: „ Iznimno, jedna igračica može nastupiti u četiri (4) discipline. 

Tada ta igračica može nastupiti u najviše dvije (2) pojedinačne discipline (pojedinačno klasično, bližanje i izbijanje u 

krug, precizno izbijanje i brzinsko izbijanje).“ 

 

Gulja je izrazio nezadovoljstvo zbog činjenice da se na Skupštini HBS-a nije raspravljalo o prijedlogu promjena 

Propozicija za sezonu 2024./2025. Također je izrazio sumnju u ispravnost postupka izmjena Propozicija HŽBL-a za  

sezonu 2024/2025, budući da u prijedlogu promjena, koji su dobili kao dio materijala za sjednicu Skupštine, nije bila 

predložena izmjena u Propozicijama HŽBL-a. Stoga smatra da bi na sljedećoj sjednici Skupštine HBS-a trebalo zatražiti 

brisanje uvrštenih promjena unutar Propozicija HŽBL-a što su članovi Upravnog odbora jednoglasno podržali. 

 

Međutim, Sušanj skreće pažnju da u čl. 50. Statuta HBS-a, a koji je prihvaćen na posljednjoj sjednici Skupštine, stoji 

da je, između ostalog, zadaća Izvršenog odbora HBS-a da: 

xxiii: „utvrđuje propozicije ligaških i državnih natjecanja boćarskog sporta, a prijedlog propozicija ligaških 

natjecanja koje priprema Sportska komisija, prija usvajanja na Izvršnom odboru, mora biti upućen u javnu raspravu 

na Županijske boćarske saveze u trajanju najmanje petnaest (15) dana“. 

te naglašava da nigdje unutar Statuta ne stoji da se takav prijedlog poslije može mijenjati. 

 

Gulja izvještava da je na Skupštini HBS-a izglasano proširenje nadležnosti Nadzornog odbora HBS-a što uključuje i 

zadaću nadziranja rada same Skupštine HBS-a, čime im je dodijeljena veća odgovornost u praćenju cjelokupnog 

funkcioniranja HBS-a.  

 

S obzirom na to da se iduće godine održava Izborna sjednica Skupštine HBS-a za mandatno razdoblje 2025.-2029., 

predsjednik Saveza istaknuo je važnost pravovremenog razmišljanja o kandidatima iz Boćarskog saveza Primorsko-

goranske županije (BS PGŽ). Predložio je dva kandidata: Renatu Ševerdiju i Davora Jelovicu, dok je Gulja predložio 

Lea Brnića. O kandidatima se ukratko raspravljalo, no bez donošenja konačne odluke ili prihvaćanja ijednog 

kandidata. 

 



 

S.M. Bošnjak izvještava da je bio u kontaktu s brojnim klubovima unutar Hrvatskih boćarskih liga te da su svi 

jednoglasnog mišljenja kako je potrebno ukinuti "harač" koji HBS naplaćuje. Konkretno, riječ je o naknadi od 10,00 

€ za slanje "Izvještaja s susreta" te 15,00 € po voditelju ekipe za izdavanje iskaznica. Iskaznice su dostavljene putem 

e-maila, u papirnatom obliku, što znači da je HBS uprihodio više od tri tisuće eura samo za izdavanje papirnatih 

iskaznica i zapisnika. Bošnjak je također dodao da je na instruktaži Zbora sudaca BS PGŽ, koju je vodio predsjednik 

Zbora sudaca HBS-a, Boris Nadenić, postavio pitanje o ovoj problematici. Nadenić mu je odgovorio da se ne plaća 

sama iskaznica, već dobivanje licence za vođenje ekipe.  

Nadalje, postavlja pitanje o svrsi školovanja kadrova za trenere boćanja, s obzirom na to da, prema trenutnoj praksi, 

plaćanje 15,00 eura omogućuje dobivanje iskaznice za vođenje ekipe, čime se stječe pravo na vođenje bez obzira na 

formalnu edukaciju. To dovodi u pitanje značaj stručnog školovanja kadrova kad je moguće platiti naknadu i voditi 

ekipu bez potrebnih kvalifikacija. 

 

Ad.5) Programi u planu 

 

Ad) 5.1. HBS 

Ad) 5.1.1  Mići boćari i boćarice ( Škrljevo, Kastav) 

 

ŽBK Škrljevo organizirati će 8.izdanje ove manifestacije dana 21.09.2024. dok se za iduće 9.izdanje prijavio BK Kastav 

koji planira održati u studenom 2024.g.  

Članica Upravnog odbora gđa. Fumić, inače i članica ŽBK Škrljevo, zatražila je pomoć Saveza oko pronalaska voditelja 

manifestacije, te je dan prijedlog je da se zamole g. Dragan Vlaše i g. Franko Karlovića dok će tajnica pripremiti tablicu 

sudionika za vođenje natjecanja te medalje za sve sudionike kao i pehare za najbolje. 

 

Ad) 5.1.2.  Određivanje funkcionalne sposobnosti boćarica u brzinskim disciplinama 

 

Predsjednik je istaknuo zabrinutost zbog financijskih sredstava koja su dostupna za realizaciju programa. S obzirom 

na to da Savez ima samo 500 eura od HBS-a, jasno je da je potrebno razmotriti alternativne opcije za osiguranje 

sredstava ili optimizaciju programa. 

Gulja, koji vjeruje da se program može provesti uz manja financijska sredstva i u samo dva tjedna i predlaže da se 

test održi na djevojkama u dobi od 12 do 16 godina. 

 

Zaključak: Zadužuje se S.Gulja da u suradnji s Komisijom za žensko boćanje istraži mogućnosti realizacije ovog 

programa, uzimajući u obzir predložene izmjene kako bi se osigurala dovoljna sredstva i resursi za uspješnu provedbu 

programa.  

Ad) 5.1.3.   Prezentacija boćanja u školama i vrtićima PGŽ 

Ad) 5.1.4.  Prezentacija boćanja u Gorskom kotaru 

 

Nadalje Gulja izvještava prisutne da je još ranije stupio u kontakt s BK Brod Moravice u vezi s organizacijom 

prezentacije boćanja (točka 5.1.4.), no još uvijek nije uspio dogovoriti termin održavanja same prezentacije. Također, 

najavljuje da će do kraja godine biti organizirana i prezentacija boćanja u školama i vrtićima (točka 5.1.2.). 

 

Nakon rasprave o održavanju prezentacija boćanja u školama i vrtićima, riječ je uzela N. Belasić, koja je izvijestila 

prisutne da je dobila upit od predsjednika BK Rijeka, g. D. Ćuške, o mogućoj prezentaciji boćanja osnovnoškolcima iz 

OŠ "Vežica", gdje je zaposlena. Kontaktirala je odgovorne osobe unutar škole te je dobila povratnu informaciju da 

nije moguće organizirati dolazak djece u BC Podvežica, ali da bi se prezentacija boćanja mogla održati unutar same 

škole. N. Belasić je napomenula kako, s obzirom da je zaposlena u toj školi, smatra da bi netko drugi trebao preuzeti 

odgovornost za samu prezentaciju dok bi se ona posvetila pronalasku odgovarajućeg termina za održavanje. 

Predsjednik je predložio da osobe s iskustvom u održavanju prezentacija boćanja – Dean Klarić, Sandra Gulja i Renato 

Ševerdija – u suradnji s tajnicom Saveza, preuzmu ovaj zadatak. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

 

 

 



 

Ad) 5.2.  Božićni turnir 2024. 

Ad) 5.3.  Natječaj županije/sufinanciranje županijske selekcije za Božić 2024. 

 

U razdoblju od 13. do 15. prosinca 2024. planiran je međunarodni juniorski Božićni turnir u boćanju. S obzirom na 

blizinu termina, potrebno je već sada započeti s konkretnim organizacijskim koracima. Predsjednik Saveza, g. 

Butković, istaknuo je da su cijene smještaja znatno porasle, što predstavlja ozbiljan izazov u zatvaranju financijske 

konstrukcije s trenutnim raspoloživim sredstvima. 

Hrvatski boćarski savez (HBS) osigurao je 2.000 eura u svom ovogodišnjem financijskom planu za organizaciju turnira, 

što nije dovoljno za pokrivanje svih troškova, prvenstveno smještaja. Od strane Zajednice sportova Primorsko-

goranske županije (ZS PGŽ) predviđeno je dodatnih 400 eura namjenskih sredstava. 

G. Butković je preuzeo odgovornost za pribavljanje ponuda za smještaj te je kontaktirao Jadran hoteli d.o.o. kako bi 

dobio ponudu za prenoćište Lucija, kao i ponudu od botela „Marina“, s kojim ZS PGŽ ima sklopljen ugovor o 

povoljnijem smještaju sportaša. 

Savez se također prijavio na natječaj Primorsko-goranske županije s programom "Nastup selekcija PGŽ na 

međunarodnom Božićnom turniru u boćanju 2024." U prijavi je navedeno da na natjecanju sudjeluje selekcija PGŽ 

pod vodstvom ovlaštenih trenera. Također je napomenuto da selekcija svake godine ima poteškoća s odgovarajućom 

sportskom opremom (dresovi, trenirke), kao i sa smještajem i prehranom.  

Međutim, upitno je hoće li Savez proći na natječaju te kolika će sredstva biti odobrena od strane Županije. Zatraženi 

iznos za potrebe selekcije BS PGŽ iznosi 2.130 eura, ali postoji realna mogućnost da će, ukoliko budu odobrena, 

sredstva biti manja od očekivanih. 

 

Ad 5.4.) Izvješće o EU projektima i budućim planovima 

 

Gulja je izvijestio prisutne o uspješnom završetku EU projekta "Boccia, pljočka and bulin – next generation TSG", u 

kojem je naš Savez sudjelovao. Projekt je od strane Europske komisije ocijenjen najvišom ocjenom, 10/10. Nakon 

tog uspjeha, Gulja je, zajedno s kolegicom Leom Lozančić, započeo pisanje novog programa za EU. Novi projekt, koji 

nosi isti naziv, "Boccia, pljočka and bulin – next generation TSG", pozitivno je ocijenjen te je uključen s novim 

partnerima iz zemalja EU u kojima je boćanje tradicionalni sport, a to su:  Međunarodni institut kineziologije iz Italije, 

osnovna škola sa Sicilije, škola iz Valencije u Španjolskoj te naš Boćarski savez Primorsko-goranske županije. Od 

ukupne vrijednosti projekta, Savez će dobiti 13.600,00 €. Obveze Saveza uključuju organizaciju jednog okupljanja 

(meetinga) te sudjelovanje na svim okupljanjima koje će organizirati ostali partneri. Zbog dobrih rezultata iz 

prethodnog projekta, za ovaj će biti dovoljno da Savez na okupljanja šalje dvije kvalificirane osobe ili trenere. 

Planirano je da se projekt realizira do lipnja 2025. godine. 

Osim toga, Gulja je izvijestio kako se radi i na novom projektu, koji bi uključivao predškolske ustanove i osnovne 

škole. Vrijednost tog projekta procjenjuje se na oko 30.000,00 € u korist Saveza. 

 

Ad.6)  Početak nove natjecateljske sezone 2024./2025. 

 

Ad) 6.1.  Sastav ŽBL 

  1. ŽBL – 10 klubova 

  2. ŽBL – istok – 7 klubova 

  2. ŽBL – zapad – 8 klubova 

  3. ŽBL – istok – 7 klubova 

  3. ŽBL – zapad – 8 klubova 

  ŽŽL – 6 klubova 

  Međuopćinska liga – 5 klubova (trokružni sistem) 

 

Ad) 6.2. Registracija klubova i igrača/ica 

Ad) 6.3 Prijelazni rok 

 

Tajnica izvještava članove Upravnog odbora da je registracija klubova i igrača/ica za novu sezonu protekla u redu te 

su svi igrači i igračice registrirani s posljednjim danom registracija 31.07.2024. Ukupno je registrirano 56 muških ekipa 

te 9 ženskih ekipa što daje ukupan broj od 65 ekipa.  Klubovi s više ekipa – Rijeka i Sv.Jakov imaju drugu mušku ekipu, 



 

Kastav ima dvije ženske ekipe koje se natječu u 1.HŽBL i ŽŽL, te Križišće koji uz mušku imaju i žensku ekipu u ŽŽL. Ove 

godine od prošlogodišnjih klubova koji su se natjecali registraciji nije pristupio BK Brajda.  

Do današnjeg dana ukupno je registrirano 930 sportaša od čega 792 boćara i 138 boćarica. 

Do 15 godina imamo: 

• 75 sportaša/ica - 29 boćara i 46 boćarica 

Od 15 – 18 godina imamo: 

• 25 sportaša/ica – 21 boćar i 4 boćarice 

Od 18 na više imamo: 

• 830 sportaša/ica - 742 boćara i 88 boćarica 

Ukupno je bilo 45 prijelaza unutar našeg Saveza, 4 prijelaza iz drugih Saveza u BS PGŽ, 1 odlazak igrača u inozemstvo 

i 1 dolazak iz inozemstva u BS PGŽ dok na dvojnu registraciju igra 14 boćara. 

 

S danom 30.08.2024. uplaćeno je na ime osobne i klupske članarine  12.073,56 € od 16.599,00 € koje Savez treba 

ubrati. Prema HBS-u s danom 01.09. na ime osobne članarine županijskih klubova trebalo je uplatiti 3.590 €, a do 

31.03.2025. klupska članarinu županijskih klubova u iznosu od 3.190,00. €. 

 

Predsjednik postavlja pitanje zbog čega se osobna članarina županijskih klubova preusmjerava prema HBS-u. Smatra 

da bi to trebao biti prihod županijskog Saveza te daj prijedlog da se na Skupštini HBS-a predloži da ta članarina bude 

prihod županijskih Saveza. Prijedlog je naišao na odobrenje članova Upravnog odbora. 

Sušanj skreće pažnju da je plaćanje osobne članarine regulirano unutar Pravilnika o registraciji. Stoga će biti potrebno 

na Skupštini zatražiti i izmjene u dijelu prije navedenog Pravilnika ukoliko prijedlog bude prihvaćen od strane 

Skupštinara. 

 

Ad) 6.4. Poziv na dostavu kandidata za Disciplinsku komisiju HBS-a 

 

HBS je dana 27. kolovoza 2024. uputio poziv prema županijskim boćarskim savezima i predstavnicima u skupštini za 

dostavu prijedloga kandidata za drugostupanjsko disciplinsko tijelo HBS-a  - Disciplinsku komisiju sastavljenu od tri 

(3) člana.  

Savez PGŽ dostaviti će prijedlog svog kandidata, a rad se o g. Davoru Beniću magistru prava koji je jednoglasno 

podržan od strane prisutnih članova Upravnog odbora. 

Zadužuje se tajnica da u koordinaciji s Guljom uputi prema HBS-u potrebnu dokumentaciju za kandidaturu. 

 

Ad) 7.  Aktualnosti - događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 

 

Ad) 7.1.  Dopis suca D.Pernića 

 

Tajnica Saveza ima obvezu obavijestiti članove (suce) ZS BS PGŽ o nepodmirenoj sudačkoj članarini. Na posljednju 

obavijest, poslanom 11. srpnja 2024., sudac Dean Pernić, igrač BK Sloga (Čavle), odgovorio je 15. srpnja 2024. 

prijetećim e-mailom. 

Nakon što sam o tome obavijestila predsjednika ZS BS PGŽ, S.M. Bošnjaka, i predsjednika BS PGŽ, S.M. Bošnjak je 

stupio u telefonski kontakt s Pernićem te mu ukazao da nije primjereno vrijeđati i prijetiti službenoj osobi BS PGŽ. 

Naglasio je da je obveza tajnice dostaviti obavijest o naplati sudačke članarine. 

Pernić je u svojoj obrani izjavio da je o svom odlasku iz ZS BS PGŽ obavijestio osobu zaduženu za delegiranje sudaca 

s područja Liburnije, S. Abrama, te D. Blečića, i da prelazi u IBS, zbog čega više neće suditi unutar BS PGŽ. Međutim, 

tajnica nije dobila povratnu informaciju o tome, pa se Pernić i dalje nalazi u tablici kao aktivan sudac Saveza s 

evidentiranim dugovanjem za članarinu. 

Dana 17. srpnja 2024., Pernić šalje novi e-mail u kojem objašnjava kojem Zboru sudaca sada pripada te se ispričava 

zbog slanja prijetećeg e-maila. 

Predsjednik Zbora sudaca BS PGŽ S.M.Bošnjak potvrdio je prije rečeno i dodatno informirao prisutne o samom tijeku 

razgovora sa sucem D.Pernićem. 

Članovi Upravnog odbora ostali su zgroženi nakon izlaganja tajnice i predsjednika ZS BS PGŽ ne shvaćajući razlog 

takvog ponašanja od strane suca D.Pernića. 

 



 

Ad) 7.2.  Mići boćari i boćarice u akciji-Klana  

 

U organizaciji Boćarskog saveza Primorsko-goranske županije i Boćarskog kluba "Sv. Rok-Klana", uz sufinanciranje 

Zajednice sportova PGŽ i VIO Žrnovnica, Crikvenica, Vinodol, održano je 7. izdanje manifestacije „Majhane (miće) 

boćarice i boćari u akciji" 22.06.2024. 

Ova sportska manifestacija okupila je gotovo šezdesetak mladih boćara i boćarica iz raznih krajeva regije, uključujući 

Bribir, Škrljevo, Križišće, Čavle, Rijeku, Drenovu, Marčelje, Kastav, Matulje, Lovran i naravno, Klanu. 

Organizator je po prvi puta pružio priliku mamama, tatama, nonama i nonićima sudionika manifestacije da pokažu 

svoje vještine u boćanju. Atmosfera je bila nevjerojatna, a njihovo natjecanje pravo osvježenje za sve prisutne. Svi 

su se odlično zabavili i pokazali svoje boćarske talente, dok su najmlađi članovi obitelji bili posebno simpatični u 

svojim pokušajima da pomognu savjetima kako bi njihovi najbliži postigli najbolje rezultate.  

Trošak Saveza bio je 350,00 € – medalje i pehari. 

 

Ad) 7.3.  Obljetnica 50 godina BK Sv.Rok/Klana  

 

U povodu velike, pedesete obljetnice postojanja, Boćarski klub Sveti Rok Klana organizirao je u Lovačkoj kući u Liscu 

svečanu sjednicu, na kojoj je dat presjek svih aktivnosti u pola stoljeća rada kluba, a ujedno dodijeljena priznanja i 

zahvalnice bivšim i sadašnjim igračima, sponzorima i prijateljima, svima onima koji su u proteklom razdoblju dali svoj 

doprinos u radu kluba. Bivšim i sadašnjim članovima, prijateljima kluba, predstavnicima Općine Klana, klanjskih 

udruga i klubova, boćarskih saveza, svima nazočnima obratio se predsjednik kluba Herman Sušnik, koji je podsjetio 

kako je klub osnovan 10. srpnja 1974. godine, na inicijativu Boćarskog saveza Rijeka, tada kao Boćarski klub Klana. 

Ispred BS PGŽ obljetnici su prisustvovali predsjednik i potpredsjednik BS PGŽ te su tom prilikom uručili prigodnu 

plaketu predsjedniku BK Sveti Rok - Klana. 

 

Ad) 7.4.  PH za kadete i kadetkinje-Lovran  

 

Prvenstvo Hrvatske za kadete i kadetkinje, koje se od 2. do 5. srpnja održava u Lovranu, službeno je otvoreno prvog 

dana natjecanja u popodnevnim satima. Ceremoniju otvaranja obilježili su predsjednik HBS-a Denis Peršić i načelnik 

općine Lovran Bojan Simonič, koji su simbolično otvorili natjecanje bacanjem prve boće. 

Uz navedene uzvanike, otvaranju su prisustvovali i direktor svih hrvatskih reprezentativnih selekcija Vjekoslav 

Matetić, izbornik juniorske reprezentacije Čedo Vukelić, predsjednik Sportske komisije HBS-a Dino Blečić, 

predsjednik Zbora sudaca HBS-a i predsjednik Sportske komisije FIB-e Boris Nadenić, članica UO BS PGŽ Renata 

Ševerdija te predsjednik BK Lovran Anton Bučević. 

Na prvenstvo Hrvatske prijavljeno je bilo preko 60 natjecatelja iz Zadarske, Istarske i Primorsko-goranske županije. 

Zbog velikog broja natjecatelja uz boćalište u Lovranu koristili su se i boćarski tereni u Lignju, Poljanama i Iki. 

Trošak Saveza na ime sudačke naknade je 952,00 € dok Savez ima od ZS PGŽ namjenski planirano 350,00 € dok za 

pokrivanje preostalih troškova nema  druge izvore financiranja. Stoga je zatražena donacija koja će uskoro biti i 

uplaćena te će se moći isplatiti suci. 

Tajnica informira prisutne da je i od strane HBS-a zatraženo pred mjesec i pol sufinanciranje dijela sudačkih naknada 

međutim do dana današnjeg u BS PGŽ nije stigla povratna informacija. 

G.Fumić pohvalila je voditelja PH U-12, g. D.Jelovicu, koji je svoj posao odradio odlično i pravedno s obzirom da se 

prvenstvo odvijalo na četiri različita boćarska terena. 

 

Ad) 7.5.  Izborna Skupština Zajednice sportova PGŽ  

 

U vijećnici Grada Rijeke dana 24. lipnja 2024.g. održana je Izborna Skupština Zajednice sportova Primorsko-goranske 

županije na kojoj su prisustvovali predstavnici BS PGŽ, M.Butković i N.Jelovica. Dosadašnji predsjednik Veljko 

Karabaić skupštinarima je predstavio četverogodišnje programsko izvješće, nakon čega se pristupilo izboru novog 

predsjednika, dva dopredsjednika te novih članova Izvršnog i Nadzornog odbora Zajednice za mandatno razdoblje 

2024.-2028. godine. 

Nakon provedene procedure i glasanja, za novog je predsjednika Zajednice sportova PGŽ-a izabran g. Miljenko 

Butković, dosadašnji dopredsjednik Zajednice i predsjednik Boćarskog saveza Primorsko-goranske županije, dok će 

na funkcijama dopredsjednika u novom mandatnom razdoblju biti Darko Ivošević i Zoran Pjevalica. 



 

Na kraju sjednice je predstavljen Sportski godišnjak za 2023. godinu kao i monografija "25 godina Zajednice sportova 

Primorsko-goranske županije", autora Eduarda Hemara. 

 

Ad) 7.6.  Boćarski kamp na Platku 2024.  

 

Gulja je podnio kratki izvještaj o 18. po redu boćarskom kampu koji se održao od 19. do 23. kolovoza 2024. godine 

na SRC Platak. Kamp je bio podijeljen u dva dijela: prvi termin, od 19. do 20. kolovoza, bio je namijenjen početnicima, 

a sudjelovalo je 27 prijavljenih sudionika. Tijekom ta dva dana, polaznici su radili na osnovama boćarske igre te su 

kroz igru i smijeh stjecali nova znanja o boćanju. 

Drugi dio kampa, od 21. do 23. kolovoza, bio je posvećen naprednim boćarima i boćaricama. Fokus je bio na 

ispravljanju tehničkih pogrešaka u elementima boćarske igre, poput bližanja i izbijanja, te na automatizaciji pokreta. 

Ukupno je sudjelovalo 46 boćara i boćarica, uključujući i 6 boćara iz Zadarske županije, iz BK Povljana, koji 

tradicionalno sudjeluju u kampu. 

U radu kampa, uz Gulju u svojstvu županijskog instruktora, sudjelovali su licencirani boćarski treneri: Dean Klarić, 

Sandro Abram, Ira Nimčević, Nikol Belasić, Renata Ševerdija, Dragan Vlaše i voditelj Anton Bučević. 

Međutim, Gulja je istaknuo da, unatoč kontaktiranju ostalih licenciranih trenera iz Saveza (kojih ima ukupno 37), nije 

dobio niti jedan pozitivan odgovor o njihovom sudjelovanju na kampu, zbog poslovnih ili privatnih obveza. Smatra 

da su neki treneri školu za trenere završili samo formalno, bez želje za aktivnim sudjelovanjem, što ga žalosti. 

Naglasio je da bi angažman na kampu bio odlična prilika za stjecanje iskustva u radu s početnicima i naprednim 

boćarima, uz pripadajuću novčanu naknadu za sudjelovanje. 

Tajnica je prezentirala ukupne prihode u visini od 8.347,00 € i rashode u iznosu od 7.936,00 €  te je Savez odradio 

kamp s prihodom od 411,00 €. 

 

Ad) 7.7.  Godišnja Skupština Zbora sudaca BS PGŽ  

 

Na skupštini Zbora sudaca BS PGŽ koja je održana 26.08.2024. između ostalog razgovaralo se o problemu nedostatka 

sudaca, zbog čega se dosta ligaških utakmica unutar pojedine lige igra kroz dva dana kako bi se mogle „pokriti“ 

sucima. Dalje, informirao je o novonastalim promjenama u Međunarodnom tehničkom pravilniku (MTP-u) i smatra 

da novo donesene promjene nisu prihvatljive, što su potvrdili i suci koji su bili prisutni na samoj Skupštini ZS BS PGŽ. 

 

Ad) 7.8. Obilježavanje Hrvatskog olimpijskog dana 

 

Ove godine obilježavanje manifestacije ponovno se održava na riječkom Korzu. Stav Upravnog odbora je da se Savez 

ove godine ne prijavljuje na tu manifestaciju. Razlog za ovu odluku je procjena da Savez ostvaruje veću korist u 

promociji boćanja kroz aktivnosti poput manifestacije „Miće boćarice i boćari u akciji“ te prezentacija unutar škola i 

vrtića, koje doprinose boljem uključivanju mladih u boćarski sport. 

 

Ad) 7.9. PH za juniorke i juniorke 

 

Juniori Boćarskog saveza PGŽ osvojili su ukupno četrnaest medalja, četiri zlatne, četiri srebrne te šest brončanih (dve 

za 3. mjesto i četiri za 4. mjesto), na otvorenom prvenstvu Hrvatske za juniore koje se od utorka do petka, 27. do 

30. kolovoza 2024. drugu godinu za redom održalo sa središtem događanja u Vodnjanu, te u Fažani. 

Prvaci Hrvatske postala su Adrian Šipek (Sv.Jakov-Jadranovo) u brzinskom izbijanju, bližanju i izbijanju u krug te u 

paru klasično zajedno s Lukom Tomićem te još uvijek kadet Luka Dorić (Križišće) u preciznom izbijanju te ponovio 

uspjeh sa ovogodišnjeg kadetskog prvenstva Hrvatske gdje je dominirao u istoj disciplini. 

Najbolji pojedinac prvenstva je Adrian Šipek, boćar Sv. Jakova iz Jadranova, koji je osvojio tri zlatne, te po jednu 

srebrnu i brončanu medalju u šest igranih disciplina. 

 

Na otvoreno Prvenstvo Hrvatske za juniorke, održanom od 27. do 29. kolovoza 2024. godine u BC Podvežica, Rijeka, 

pristigle su boćarice iz BK Čavle ŠB i BK Kastav iz P-G županije te iz Istarske županije iz ŽBK Pula. Iako su natjecateljice 

iz ŽBK Pula stigle spremne, nisu imale valjani liječnički pregled, zbog čega nisu mogle nastupiti na Prvenstvu. 

Najuspješnija igračica prvenstva s ukupno četiri zlatne medalje bila je Wendy Vukelić (Čavle ŠB). 



 

D. Klarić i N. Belasić izrazili su nezadovoljstvo dozvoljenom najnižom dobnom granicom za nastup na PH za juniorke. 

Smatraju da je Hrvatski boćarski savez (HBS) mogao spustiti dobnu granicu za prijavu igračica, što bi omogućilo 

sudjelovanje većeg broja igračica, umjesto samo šest koliko ih je bilo prisutno na prvenstvu. Također su istaknuli 

kako je nakon zatvaranja prijava za otvoreno PH za juniorke bilo dovoljno vremena (15 dana) da HBS, odnosno 

Sportska komisija HBS-a, poduzme potrebne korake kako bi povećao broj juniorki. O samom problemu ima su 

mogućnost porazgovarati s predsjednikom SK HBS-a, D. Blečićem, tijekom susreta na turniru u Švicarskoj, no 

promjena u svezi mogućeg smanjenja dobne granice za nastup od strane SK HBS-a nije bilo. 

 

Sjednica je završila u 20:15 sati. 

Zapisnik sastavila: 

Tajnica BS PGŽ 

Nives Jelovica 

 

 

Prilog: 

- Ostavka Miljenka Butkovića na mjesto člana u IO HBS-a 
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Franje Matkovića b.b    51 000 Rijeka          
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Rijeka, 19.08.2024. 
      
 
 

Hrvatski boćarski savez 
- Izvršni odbor HBS-a 
- Predsjednik HBS-a 

 
Poštovani, 
 
Iz razloga dijametralno suprotnih stavova glede politike spram ženskog (volo) boćanja i tretmana istog na nacionalnoj 
razini, podnosim ostavku na mjesto člana Izvršnog odbora HBS-a i člana komisije za akte. 
 
Već duže vrijeme osjećam nezadovoljstvo zbog nemogućnosti da promjenama i odgovarajućim pristupom 
doprinesem napretku boćanja na razini HBS-a, poglavito ženskog. 

 
Posljednja sjednica Izvršnog odbora ( 29. sjednica; 13.08.2024.) na kojoj su velikom većinom usvojene promjene 
propozicija ženske lige (sezona 2024./2025.) bez ozbiljne rasprave i bez očitovanja Komisije za žensko boćanje, 
učinjen je po mom sudu korak unatrag u nastojanju da se unaprijedi žensko boćanje. 
 
Na toj sjednici moje nezadovoljstvo je kulminiralo. Siguran sam da se svatko od Vas barem već jednom u svom životu 
susreo s tim osjećajem u sferi osobnog ili poslovnog života. Takva situacija je pogubna po motivaciju i po komunikaciju 
koja je nužna u svakom timskom radu. 
Iz navedenih razloga, držim da je ostavka jedini razuman i racionalan čin te Vas iz tog razloga molim za razumijevanje. 
 
U nadi buduće bolje suradnje u nekim drugim prilikama, želim Vam puno zdravlja i osobnog uspjeha. 
     
 

 
 
Predsjednik BS PGŽ 
 
Miljenko Butković, dipl.ing.str. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Na znanje : Upravni odbor BS PGŽ 

 
 

http://www.bocarski-savez-pgz.hr/

